



Date: 29 April 2024	التاريخ: 29 إبريل 2024
Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE	السيد / حامد أحمد علي المحترم الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي، الإمارات العربية المتحدة
Subject: Notification of meeting of the Board of Directors of Dubai Electricity and Water Authority PJSC (DEWA or the Company) Notice is hereby given that the Board of Directors of DEWA shall hold its meeting on Thursday, 9 May 2024 at 9:00am to: a. <u>Review and Consider</u> the Company's financial statements for the first quarter ended 31 March 2024 b. <u>Other business matters</u>	الموضوع: إخطار بعقد اجتماع مجلس إدارة هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع (هيئة كهرباء ومياه دبي أو الشركة) يرجى العلم بأن مجلس إدارة هيئة كهرباء ومياه دبي سيعقد اجتماعه يوم الخميس، 9 مايو 2024 الساعة 9:00 صباحاً للنظر في ما يأتي: أ. <u>مراجعة ودراسة</u> البيانات المالية للشركة للربع الأول المنتهي في 31 مارس 2024 ب. <u>مسائل الأعمال الأخرى</u>
Yours Faithfully, On Behalf of Dubai Electricity and Water Authority PJSC	وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير، عن هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع

aakash n



Aakash Nijhawan
Group Head of Investor Relations